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Sz. P.
Mieszkańcy ostrów Baranowskich

reprezentow ani przez:
Marian Postuszny - Sekretarz Gminy Cmolas
Dariusz Mielczarek - Radny Gminy Cmolas
Jerzy Magda - Sohys ostrów Baranowskich

Na podstawie ań. 10 ustawy z dnia 11 |ipca 20I4r, o petycjach (tj' Dz. U'
z 2017 poz. II23) w odpowiedzi na petycję złożoną przez mieszkailców miejscowości
ostrowy Baranowskie w sprawie przyrvrócenia linii autobusowej ostrowy
Baranowskie _ Pateraki - Pateraki _ ostrowy Baranowskie, uprzejmie informuję, iż
w w/w sprawie Zarząd Powiatl podjął działania już w miesiącu |istopadzie 2017r.
Przeprowadzono rozmowy z przewoźnikiem w sprawie możliwości zmiany rozkładu
jazdy obsfugiwanej przez niego trasy pod katem dostosowania kursów autobusów do
wniosków zgłaszanych przez mieszkańców Gminy Cmolas. Zarząd Powiatlt
wystosował pismo do Wójta Gminy Cmo|as Z prośbą o włączenie się do rozmów
i wspólne z samorządem powiatu działania w sprawie rozutiązania problemów
komunikacyjnych na odcinku ostrowy Baranowskie _ Pateraki, Patęraki * ostrowy
Baranowskie.

Ze swej strony Powiat ponownie przeprowadził, analizę |iczby uczniów
uczęszczających do Szkół Powiatu w zakesie sposobu ich dojazdów do szkół
(autobus, samochód prywatny' inne) z miejsc zamieszkania do Szkół w Kolbuszowej
i Weryni.

Zebrane dane mają na celu wykazanię przewoźnikowi, że uruchomienie przez
niego trasy autobusu na wnioskowanym odciŃu i dowóz zwiększonej niż obecnie
liczby uczniów z wykupionymi biletami miesięcznymi, poparte dodatkowo
deklaracjami mieszkańców o chęci korzyst ania z połączenia, że wszystko to wpłynie
na zwiększenie rentowności linii i będzie d|a niego korzystne finansowo.
Nadmieniamy bowiem, iż powiat z własnej wo|i udzięla dopłat do biletów
miesięcznych uczniom uczęszcza1ącym do szkół prowadzonych przez Powiat, co
w pewnym sensie stanowi gwarancję rentowności linii, pod warunkiem jednak, że
uczniowie korzystać będą w dojazdach do szkół z komunikacji autobusowej. I

I



Brak rentowności linii jest bowiem głównym argumentem podnoszonym przez

obecnego przewożnika, sceptycznie odnoszącego się do kierowania autobusu na trasę

z której sporadycznie korzystają mieszkańcy. Przykładem bowiem jest poprzedni
przewoźnik, który właśnie z braku odpowiedniej liczy pasuŻerów zlikwidował
wszystkie połączenia i wycofał się z tej linii'

Informujemy' że w ostatniej dekadzie stycznia br. roku planowane jest ponowne

spotkanie władz powiafu z przewoźnikiem, Zarząd Powiatu |iczy również na

zaangaiowanie się Wójta Gminy Cmolas w roznowy, (wniosek o udział.

w rozmowach wystosowano do pana Wójta) gdzie tematem rozmów będzie zmiuta
rozkładu jazdy autobusów uwzględniająca wnioski mieszkńców ostrów
Baranowskich i Pateraków i pozostaĘch mieszkańców gminy Cmolas.

o wynikach rozmów z przewoźnikiem zostaną Państwo poinformowani.

otrzymują:
1. I x Marian Posfuszny - Seketarz Gminy Cmolas
2. I x Dariusz Mielczarek - radny Gminy Cmolas
3. I xJerzy Magda _ sołtys ostrów Baranowskich
4. I x a/a.

Zpowaianiem


